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Vragen gesteld door de D66 fractie  
 
Fractie D66 (vraag 1) 

Vraag Begroting 
Pagina 4. We lezen: “De resterende ruimte in het Stadsontwikkelfonds kan onder andere worden 

ingezet voor een bijdrage aan de topwerklocaties.” Dit gaat over wat er nog over is (2,5 miljoen). Dat 

kan toch overal aan besteed worden? Waarom worden Topwerklocaties hier expliciet genoemd? 

Antwoord Het stadsontwikkelfonds wordt ingezet voor gemeentelijke bijdragen van investeringen door derden die 
passen binnen de ambities van Zwolle.  Ofwel co-financiering door de gemeente.  
In de PPN 2018-2021 is voor de strategische opgave 'Topwerklocaties' opgenomen dat een bijdrage 
van de gemeente in een daadwerkelijk investering aan een topwerklocaties uit het stadsontwikkelfonds 
bekostigd kan worden.  

 
 
Fractie D66 (vraag 2) 

Vraag Begroting 
Hoe veel geld gaat er momenteel naar externe inhuur? En waar wordt dit voor ingezet? Graag een 

overzicht. 

Antwoord Voor de indeling van inhuur hanteren wij de indeling van de rijksoverheid. 
 

2018 (t/m 2e kwartaal) Bedrag 

1. Bedrijfsvoering Kostenverdeelstaat 3.680.561 

2. Bedrijfsvoering overig 1.069.624 

3. Staat van Baten en Lasten 439.017 

4. Projecten 423.055 

5. Beleidsgerelateerde Externe Inhuur 0 

6. Beleidsondersteunende Externe Inhuur 81.992 

Totaal 5.694.249 
 

 
 
Fractie D66 (vraag 3) 

Vraag Begroting 
Slim&Duurzaam (blz.12) door het maken van eenmalige kosten van 250.000 zou er op termij n1,8 
miljoen vrij kunnen komen vanuit het Rijk  om de bereikbaarheid van de stad beter en duurzamer te 
maken. Is nu al in te schatten hoe waarschijnlijk het is dat de Rijksbijdrage ook daadwerkelijk gaat 
komen? Op welke termijn? Aan welke voorwaarden is die bijdrage dan gebonden/hoe mag dat ingezet 
worden en hoe gaat dat ingezet worden/wat zijn de plannen daarmee? 
 
 

Antwoord De aanvraag voor het programma Slim & Duurzaam wordt door de provincie Overijssel, samen met 
gemeenten in West Overijssel, begin 2019 voorbereid. Dit wordt afgestemd met het Rijk in het kader 
van de uitkomsten van het klimaatakkoord voor het onderdeel mobiliteit. Het is nog onzeker hoe groot 
de bijdrage van het rijk in totaal wordt voor dit onderdeel. En welke voorwaarden hieraan gekoppeld 
worden. De mate van CO2 reductie wordt in ieder geval hierbij als criterium meegenomen. Afspraken 
hierover worden uiteindelijk in het bestuurlijk overleg MIRT Oost Nederland in het najaar 2019 gemaakt. 
 

 
 
Fractie D66 (vraag 4) 

Vraag Begroting 
Is er al iets te zeggen over de effecten voor zorgaanbieders door de nieuwe contractering (motie 17-07-

17) 

 
Antwoord Nee. Conform toezegging gaan we u als raad tijdig informeren voordat een nieuwe contracteringsronde 

(2020) start. 
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Fractie D66 (vraag 5) 

Vraag Begroting 
Zijn er al gesprekken geweest over de positie van muziekdocenten en het aanbod in Zwolle zoals 

toegezegd in de raadsvergadering van 18 juli 2018 n.a.v. mondelinge vragen hierover? En zo ja, wat is 

de uitkomst? 

 
Antwoord Ja er is een gesprek geweest met de muziekdocent die tevens een brief heeft geschreven aan de 

gemeenteraad / college. Aansluitend zijn we met briefschrijver en Stadkamer in gesprek gegaan. De 
intentie is om de Fairpractice code te hanteren bij cultuuraanbieders die gebruik maken van 
Cultuureducatie onder regie van Stadkamer. Dit is een beleidskeuze waarvan de consequenties in beeld 
gebracht dienen te worden. De Fairpractice code is het verlengde van 'Tegen de bakker' motie. We 
bereiden een voorstel voor de gemeenteraad voor. 
 

 
 
Fractie D66 (vraag 6) 

Vraag Begroting 
Onderwijshuisvesting 23 miljoen: is dat totale beschikbare bedrag vanuit Gemeentefonds of voegen we 

daar zelf geld aan toe? Zo ja, welk bedrag? 

 
Antwoord Bij de begroting 2018 is de notitie toekomstgerichte onderwijshuisvesting vastgesteld, waarin indicatief 

de onderwijsinvesteringen t/m 2021 zijn opgenomen. Bij de begroting 2018 is in de meerjarenraming 
structurele ruimte gecreëerd uit de algemene middelen van de gemeente om de jaarlijkse rente- en 
afschrijvingslasten van de investeringen op te vangen. De definitieve investeringen (per jaarschijf) 
worden aan de raad voorgelegd.  
 
Er is geen directe relatie met het Gemeentefonds. Er komt bij een gemeente geld binnen vanuit 
verschillende bronnen: Gemeentefonds, gemeentelijke belastingen, Rijks- of Provinciale gelden of 
bijdragen van derden. Vanuit al die bronnen tezamen bekostigen we de activiteiten die we uit moeten/ 
willen voeren. 
 
 

 
 
Fractie D66 (vraag 7) 

Vraag Begroting 
Wat zijn de prestatieafspraken met de binnenstad manager en welke zijn daarvan al bereikt? 

 
Antwoord De rol van de binnenstadmanager (BM) is te verbinden, te coördineren en te organiseren met als doel 

het eerste jaar van het ZwolleFonds tot een succes te maken. Hier liggen kwantitatieve afspraken aan 
ten grondslag. Het eerste jaar is recent geëvalueerd.  

 De BM heeft als aanspreekpunt voor ondernemers en gemeente gefungeerd en is als zodanig 
zichtbaar geweest. 

 De BM heeft als adviseur voor de werkgroepen van het ZwolleFonds gefunctioneerd. 

 De BM heeft samen met ZwolleFonds en gemeente Zwolle gewerkt aan gezamenlijke 
doelstellingen voor een bruisende binnenstad. 

 De BM stelt samen met het bestuur van het ZwolleFonds de begroting en jaarplan op. 
 
 
Fractie D66 (vraag 8) 

Vraag Begroting 
Structurele bestedingsvoorstellen is dus een incidenteel bedrag met structurele consequenties 

(kapitaallasten)? Saffier en Atelier (Beng naar Eng). Welke bedrag is daar concreet mee gemoeid 

(Totaal en bijdrage gemeente minus gemeentefonds)? 

 
Antwoord De met ENG gemoeide structurele lasten bedragen € 8.201. 

 
Fractie D66 (vraag 9) 

Vraag Begroting 
145.000 voor festivals waarvan 45.000 voor de culturele. Waar wil het college de 100.000 voor 

inzetten?  

Antwoord De 100.000 zetten we in om ook in 2019  het evenementenbeleid te continueren op het niveau van 
2018. In de periode 2016-2018 is het subsidiebudget voor uitvoering van het evenementenbeleid 
jaarlijks met € 100.000 opgehoogd om Zwolle als evenementenstad te versterken. Hiermee wordt onder 
andere Winters Zwolle mogelijk gemaakt, om ook in de wintermaanden een aantrekkelijke stad te zijn 
voor bewoners en bezoekers. 
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Fractie D66 (vraag 10) 

Vraag Begroting 
Passend onderwijs: Hoeveel Zwolse kinderen hebben op dit moment een ontheffing? Hoeveel zitten er 

thuis?  

Antwoord Per 31 oktober 2018 is het aantal kinderen met een vrijstelling van de leerplicht op lichamelijke of 
psychische gronden (artikel 5a Leerplichtwet) 33. Daarnaast staan er 10 kinderen/jongeren als leerling 
van een inrichting van onderwijs buiten Nederland ingeschreven die deze inrichting geregeld bezoeken 
(artikel 5c). Ten slotte is er 1 persoon met vrijstelling wegens het volgen van ander onderwijs (artikel 
15). Er is 1 thuiszitter (langdurig relatief verzuim) in Zwolle. 
 
Volgens opgave van het Samenwerkingsverband passend onderwijs regio Zwolle zijn er per 15 
september 2018 uit regio Zwolle 11 thuiszitters (wel ingeschreven op school en langer dan 4 weken 
thuis). 
 

 
 
Fractie D66 (vraag 11) 

Vraag Begroting 
Wat is de stavaza rond de proeftuinen (passend onderwijs), wanneer kunnen we hier diepere informatie 

over verwachten en wat zijn de plannen voor 2019? 

 
 

Antwoord Het afgelopen jaar is afgelopen jaar gewerkt aan proeftuinen rondom Speciaal basisonderwijs en het 
voorkomen van thuiszitters. In het kader van het Interventieplan sociaal domein wordt gewerkt aan een 
proeftuin dyslexie. Daarnaast is sterk ingezet op het realiseren van integraal werkende 
ondersteuningsteams op alle scholen PO en VO. Onlangs is met de onderwijsbesturen afgesproken om 
alle onderdelen op te nemen in een programma passend onderwijs en jeugdhulp. Daarin worden ook 
de proeftuinen opgenomen. Na vaststelling van dit programma zullen we dit begin 2019 ter 
kennisneming aanbieden aan de raad. 
 

 
 
Fractie D66 (vraag 12) 

Vraag Begroting 
Hoe wordt de 5 ton voor integratie nieuwe statushouders besteed? Is dit niet al een bestaande taak van 

het Sociaal Wijkteam? En om hoeveel mensen gaat het? 

Antwoord Integratie van nieuwkomers is een bestaande gedeelde taak, van het sociaal wijkteam, afdeling WRA, 
afdeling IO en diverse externe partijen. Landelijk ondervinden inburgeraars problemen bij het inburgeren 
en met de huidige aanpak, zo ook in Zwolle. Het genoemde budget wordt aangewend om uitvoering te 
geven aan de nieuwe aanpak. Deze aanpak wordt momenteel uitgewerkt en loopt vooruit op de nieuwe 
inburgeringswet van minister Koolmees. 
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Fractie D66 (vraag 13) 

Vraag Begroting 
Wat is de toename aantal mensen dat gebruik maakt van SWT en wat is het aantal fte in de SWT 

(2015, 2016, 2017, 2018, 2019)? 

Antwoord Cijfermateriaal over de jaren 2015 en 2016 is niet betrouwbaar. Vanaf 2017 is er een  
monitoringsysteem voor m.n. wmo en jeugd. Het zijn voorlopige cijfers aangezien m.n. de 
jeugddatabase nog in bewerking is. 
Overall (zowel jeugd als wmo) is het beeld dat er  t/m 2017 een stijgende lijn was in het aantal 
ondersteuningsvragen. Eerste helft 2018 vooral een stabilisatie qua aantallen en vanaf de zomer lijkt 
een daling ingezet. 
 
Op hoofdlijnen in afgeronde getallen:  
WMO: 2017: januari circa 3800 tov december circa 4150 

2018: januari circa 4150 tov juli circa 4100  
 
Jeugd: 2017: januari circa 2700 tov december circa 2800 

2018: januari circa 2700 tov juli circa 2600 
 
(Maatschappelijke) Participatie zit nog niet in dit monitoringssysteem. Deze aantallen halen we periodiek 
uit een ander systeem. Een grove schets van de ontwikkeling: 
2015: circa 1400 2018: circa 1800 
 
Er kan geen goede vergelijking van de formatie / fte’s van het SWT door de jaren heen worden 
gemaakt. Dit komt doordat het SWT zeker in de eerste 3 jaren voortdurend in ontwikkeling was en 
veelvuldig te maken kreeg met incidentele taken (bijv. als gevolg van nieuwe contracteringen), 
processen ontwikkeld en doorontwikkeld zijn, taken zijn toegevoegd (bijv. schoolmaatschappelijk werk 
primair onderwijs), etc. Dit is één van de reden, dat het SWT periodiek een formatiemeting doet. Na de 
0-meting  (2016) en de 1-meting (2017) wordt momenteel gewerkt aan een 2-meting (begin 2019).  

 
 
Fractie D66 (vraag 14) 

Vraag Begroting 
Pagina 75: Human Capital Agenda: “We blijven jaarlijks krachtig inzetten op volwasseneneducatie: we 

streven jaarlijks naar 80 formele trajecten en 200 non-formele trajecten.” Wat zijn non-formele 

trajecten? Voor wie zijn deze trajecten? Zitten hier mensen bij die al jarenlang zonder werk thuis zitten? 

 
Antwoord Formeel taalonderwijs gebeurt klassikaal met een bevoegd docent en leidt op tot een diploma en is 

meer aanbodgericht. 
Non-formeel taalonderwijs gebeurt met gecertificeerde taalvrijwilligers onder supervisie van een 
bevoegd taaldocent aan de hand van de methodiek “Taal voor het leven” en is meer vraaggericht. 
 
Taalpunt heeft als expertisecentrum een hoofdrol om vraag en aanbod bij elkaar te brengen. Non-
formele trajecten worden ingezet voor alle burgers met een taalvraag. Er kan ook een combinatie 
worden aangeboden van formeel en non-formeel. Volgens onderzoek de meest effectieve wijze om 
taalniveau te verbeteren. 

 
 
Fractie D66 (vraag 15) 

Vraag Begroting 
Welk deel (aantal) van de 2500 bijstandsgerechtigden die op korte termijn geen perspectief heeft op 

een betaalde baan is maatschappelijk actief? 

Antwoord De maatschappelijke activiteiten zijn zeer uiteenlopend in aard en omvang. Zo kan iemand als 
vrijwilliger actief zijn, terwijl voor een ander het gebruik maken van een inloopvoorziening op dat 
moment het hoogst haalbare is. Bij iedereen wordt gewerkt aan het vergroten van de maatschappelijke 
participatie, tenzij dit bijvoorbeeld vanwege psychische kwetsbaarheid averechts werkt. 
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Fractie D66 (vraag 16) 

Vraag Begroting 
Is het regionaal ontwikkelfonds al gerealiseerd (van werkloosheid naar werk) en wat is de Zwolse 

bijdrage daar in (financieel) in 2019 en verder? Wat is de bijdrage van werkgevers en provincie(s)? 

Antwoord Het Regionaal Ontwikkelfonds is nog niet gerealiseerd. Het fonds is onderdeel van de uitwerking en 
implementatie van de Human Capital Agenda die door 35 bestuurders uit de Regio Zwolle vanuit 4 
Provincies, 20 gemeenten, onderwijsinstellingen en werkgeversorganisaties en 
werknemersorganisaties wordt ondersteund. 
De bijdrage van Zwolle is voor vijf jaar 1,1 miljoen euro.   
De totale investering die gevraagd wordt van 21 gemeenten in de Regio Zwolle voor vijf jaar is 6,75 
miljoen euro. De Provincie draagt eveneens 6,75 miljoen euro bij en regio partners privaat-publiek 27 
miljoen (dit is tevens een -gedeeltelijke-  in kind bijdrage) voor vijf jaar.  

 
 
Fractie D66 (vraag 17) 

Vraag Begroting 
Atelierruimte, wat wordt met deze ambitie concreet bedoeld?: “In 2019 willen wij onze middelen en 

mogelijkheden beter afstemmen op en laten aansluiten bij deze behoeften.” Wat is het doel voor 2019 

en hoe veel geld gaat naar dat doel?” 

Antwoord Kunstenaars en creatieve ondernemers geven aan dat men behoefte heeft aan variatie in huurprijzen en 
aan het gezamenlijk kunnen gebruiken van voorzieningen zoals gereedschappen. Nagegaan wordt of 
wij gradaties kunnen aanbrengen in het huuraanbod, bijvoorbeeld door voor beginnende ondernemers 
onder voorwaarden en gedurende een beperkte periode een lagere huur te beiden of door in de vorm 
van vouchers huurkorting mogelijk te maken. Voor het aanbieden van faciliteiten wordt samenwerking 
gezocht met partners als de Creatieve Coöperatie.  Op dit moment gaat €136.725 naar Stichting Ateliers 
Zwolle tbv de verhuur van atelierruimte. 
Daarnaast is €107.387 structureel beschikbaar voor de stichting R10. Na liquidatie van de stichting in 
2017 is met ingang van 2018 €50.000 van dit bedrag ingezet om de exploitatielasten van de voortzetting 
van R10 te drukken en aldus een betaalbare huurprijs te realiseren. Voor 2019 wordt naar een 
passende invulling gezocht voor de resterende €57.387 van het oorspronkelijke R10 budget 
 

 
 
Fractie D66 (vraag 18) 

Vraag Begroting 
Natuurinclusief bouwen: zijn er extra middelen nodig in 2019 en verder om natuurinclusief bouwen 

vanzelfsprekend onderdeel te laten zijn van alle (dus niet alleen gemeentelijke) nieuwbouwplannen? 

Hoe is nu geborgd of hoe is het college van plan dit te borgen? 

 
Antwoord  

 
 
Fractie D66 (vraag 19) 

Vraag Begroting 

Mbt verduurzaming transport (blz. 333): in welke mate gaat de gemeente bijdragen aan verduurzaming 
van transport door de aanleg van elektrische laadpalen en/of een waterstoftankstation etc.? 

Antwoord De gemeente stimuleert de beweging naar duurzame, actieve mobiliteit. In het kader van de nog vast te 
stellen Mobiliteitsvisie en -agenda wordt een aantal aandachtspunten om schone mobiliteit te 
bevorderen nader uitgewerkt en ingevuld. Hierbij moet gedacht worden aan het stimuleren van 
initiatieven op het gebied van schoon vervoer, de elektrische fiets en (elektrische) deelauto’s, schoner 
openbaar vervoer in en rondom Zwolle, het programma Slim en Duurzaam en stadslogistiek. 
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Fractie D66 (vraag 20) 

Vraag Begroting 
Vanaf 2020 worden grote tekorten voorzien voor De Herberg doordat woningcorporaties dan alleen nog 
maar enkel aan huisvesting mogen bijdragen. Valt de omvang van dit verwachte verschil aan te geven 
en hoe gaat dit een plek krijgen in de begroting? 
 

Antwoord De omvang van het deel dat wegvalt is voor de gemeente Zwolle €101.160 per jaar. Het bieden van 
maatschappelijke opvang is en blijft primair de verantwoordelijkheid van de gemeente Zwolle, 
vastgelegd in de WMO. De herberg zal ook na 2020 maatschappelijke opvang bieden. Er is regionaal 
draagvlak om vanaf 2020 de continuïteit van De Herberg te waarborgen en hiervoor additionele 
middelen beschikbaar te stellen. Daarnaast wordt inhoudelijk ingezet op een doorontwikkeling van het 
aanbod die past bij de diversiteit van de groep daklozen. Er zijn( landelijk)  nieuwe ontwikkelingen en 
inzichten die  vragen om andere vormen van opvang. Dit zal worden onderzocht en in de regionale 
samenwerking keuzes in worden gemaakt. Een voorstel hiertoe, inclusief de benodigde additionele 
middelen, zal in het voorjaar aan de raad worden vastgelegd. 
 
 

 
 
Fractie D66 (vraag 21) 

Vraag Begroting 
Op 18 juni hebben we in een besluitvormende ronde ingestemd met de gewijzigde begroting 2018 en de 
ontwerpbegroting 2019 van Regionaal Serviceteam Jeugd IJsselland. Dit RSJ kostte in 2017 584.929 
voor Zwolle. In de begroting staat hier een 0, waar komt het geld waarmee het RSJ betaald wordt dan 
vandaan?  
 
 

Antwoord Bij de verbonden partijen staat financieel belang gepresenteerd als 0 euro. De financiële bijdrage aan 
het RSJ is geraamd als onderdeel van doel 2.3.1. 

 
 
Fractie D66 (vraag 22) 

Vraag Begroting 
Afgedane moties onder andere 9-1 Katwolderplein parkeergarage exploitatie. Besloten is de exploitatie 

van Katwolderplein samen te voegen met de exploitatie Noordereiland om het financieel negatief 

resultaat van Katwolderplein een beetje recht te trekken. Als het om bezettingsgraad gaat, dan is het 

breder bekijken van de parkeerbalans met inachtneming van de QPark garages aan de Jufferenwal en 

aan de Nieuwstraat logischer. Waarom dan toch deze afweging? 

 
 

Antwoord Omdat er een directe koppeling is tussen het langer open houden van het Noordereiland en de functie 
van de Katwolderpleingarage als garage voor bezoekers binnenstad, worden beide garages in 
gezamenlijkheid (financieel) bekeken. Omdat de Q-park garages private garages zijn waarvan geen 
financiële gegevens beschikbaar zijn,  kunnen deze op financieel gebied niet worden meegenomen. In 
de ontwikkeling van de parkeerbalans (vraag en aanbod van parkeerplaatsen) in de binnenstad wordt 
hier wel zoveel mogelijk rekening mee gehouden. 
 

 
 
Fractie D66 (vraag 23) 

Vraag Begroting 
Wat zijn de huidige plannen van Noordereiland, met inachtneming van de plannen van het Zwols 

Concilium en de overname van die plannen in het coalitieakkoord? 

 
Antwoord Er vindt momenteel een ruimtelijke verkenning plaats naar de ontwikkeling van Noordereiland. Hierbij 

kijken we naar de behoefte aan en toegevoegde waarde van diverse functies in dit deel van de 
binnenstad/het centrumgebied, zoals woningbouw en parkeren. 

 
 
Fractie D66 (vraag 24) 

Vraag Begroting 
Hoe groot is de financiële onderuitputting van de gemeente (Waar vind ik dat?) en welke doelen zijn 

daarmee niet gerealiseerd? 

 
Antwoord In de begroting ramen wij geen onderuitputting. Daadwerkelijke onderuitputting dat zich gedurende het 

begrotingsjaar voor doet wordt via de berap en/of rekening verantwoord.  
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Fractie D66 (vraag 25) 

Vraag Begroting 
5.1.1: ten aanzien van duurzaamheid op bedrijventerreinen wordt alleen gesproken over nieuwe 

initiatieven. Welke mogelijkheden hebben bestaande ondernemers op bedrijventerreinen om hun 

locaties te verduurzamen met behulp van de gemeente? 

Antwoord Verduurzaming van bestaande bedrijven(terreinen) heeft volop onze aandacht. Op Marslanden, 
Hessenpoort en Voorst zijn gebiedsgerichte initiatieven. Onze sectoraanpak richten we in eerste 
instantie op maatschappelijk vastgoed, mn onderwijs, zorg en eigen gemeentelijke gebouwen. Steeds in 
samenwerking met de Alliantie Nieuwe Energie Overijssel waar dit thema ook hoog op de agenda staat. 
 

 
 
Fractie D66 (vraag 26) 

Vraag Begroting 
6.3.3.: kentekenparkeren wordt kort genoemd. De raad heeft zich bij motie op 7 maart 2016 met 

algemene stemmen uitgesproken voor het behoud van parkeren zonder je kenteken in te voeren. Hoe 

staat het met die implementatie? 

Antwoord De beantwoording van de motie is op 27 juni 2016 door de raad vastgesteld. Hierin is aangegeven dat 
“de huidige vorm waarbij de parkeerder geen verplichting heeft om het kenteken aan te geven mits deze 
de parkeerticket achter de voorruit legt, wordt voortgezet tot het moment dat met scanvoertuigen de 
handhaving wordt uitgevoerd. Vanaf dat moment wordt het invoeren van het kenteken verplicht” . Op dit 
moment wordt in een pilot gewerkt met een scanauto. Indien medio volgend jaar de pilot wordt 
beëindigd met positieve resultaten wordt overgegaan tot een definitieve inzet van scanvoertuigen. Dan  
blijft het uitgangspunt om het invoeren van het kenteken te verplichten , zoals ook verwoord in de 
beantwoording van de motie. Zoals aangegeven in de beantwoording van de motie “wordt gemonitord 
hoe vaak parkeerders het kenteken niet invoeren en worden de juridische en technologische 
ontwikkelingen gevolgd. Indien dit aanleiding geeft om het uitgangspunt ten aanzien van het verplicht 
invoeren van het kenteken te herzien, zal de raad hierover worden geïnformeerd“. Uit de monitoring 

blijkt dat in 0,6 % van de transacties bewust geen of een foutief kenteken wordt ingevoerd. 
 

 
 

http://6.3.0.3/

